
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 8. 11. 2021 
Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: MgA. Daniela Peclová, MgA. K. Polášková 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Je nainstalován nový informační elektronický panel (TOTEM) ve vstupním prostoru HF. 
- Etická komise JAMU – kolegium děkanky souhlasí s návrhy členů do Etické komise 

JAMU, které předložila děkanka: doc. M. Holá, Ing. K. Kopecká, MgA. Hrudová. 
Děkanka osloví navržené. 

- Etická komise HF JAMU v rámci Poradenského centra HF JAMU: kolegium děkanky 
doporučuje děkance pověřit PEACEMAKER PhDr. A, Mikotovou s tvorbou struktury a 
pravidel fungování Poradenské centrum HF JAMU, a s tvorbou podkladů (stanov) pro již 
existující Etické komise HF JAMU, které bude nově začleněná do Poradenského centra 
HF JAMU:  

- Interní soutěž Fondu podpory – za HF jsou zpracovány 2 návrhy projektů. Ze 
strategického hlediska KD rozhodlo o podání pouze jednoho projektu, který má dopad na 
většinu kateder HF. Projekt bude odevzdán přes IS do pátku 12. 11. Odpovědná osoba: 
prof. J. Petráš. 

- Výročí JAMU 75: diskuse k obsahu (vlastní, přispění do celouniverzitního a koprodukční). 
 

2. MgA. D. Peclová informovala o postupu ohledně příprav oslav 75. výročí JAMU a představila 
KD koncept, který zpracovává společně s BcA. G. Vojtičkovou v rámci jejího absolventského 
projektu. 

 
3. Informace Ing. Vondráčkové: 

- 75. výročí JAMU – otázka financování. 
- Do konce listopadu bude předán JAMU software na evidenci půjčování klíčů s následným 

testovacím provozem. Spuštěn bude nejpozději s novým semestrem. 
- Covid – byly rozeslány „návody“ pro případ onemocnění Covidem, resp. karantény či 

izolace. 
- Zůstatky dovolených – podle ZP je nově nutné, aby zaměstnanec požádal o převod max. 

5 dnů dovolené na další rok. Bude zavedeno ve spisové službě. 
- Otevření budovy 17.11. – zavřeno. 
- Oprava bodu 3 Zápisu z KD 1. 11. – SPS na ak. r. 2021/22 – KKDOR Musilová nebude 

pracovat jako SPS z důvodu přerušení studia a bude jí vyplaceno 2x 800,- Kč za práci 
v měsících srpen a září 2021. 
 

4. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- Za HF dokončeno připomínkování PRSZ JAMU za rok 2022 - připomínky HF zapracuje 

MgA. Polášková a poté bude dokument odeslán na rektorát JAMU. 
- Vyhlášena studentská grantová soutěž SV pro rok 2022. 
- Na HF byla doručena část skladových zásob nakladatelství JAMU, které jsou určeny 

k propagačním a studijním účelům. 
 

5. Informace prof. MgA. Petráše: 
- 75. výročí JAMU – návrh akcí za HF: 

a)   28. září 2022 Orchestrální koncert. 
b) Festival Janáček – 4 koncerty – 5. 22. matiné v Domečku a večerní koncert, 13. 11. 

komponovaný pořad a 14. a 16. 11. Komorní opera. Bude pozván MgA. P. Lojda. 



 

 

 

c) Setkání absolventů – návrh pozvat absolventy na Orchestrální koncert 28. září. 
 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 22. 11. 2021 v 9:30. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Alena Horáková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


